
Protokoll nr 1Onsdagen d 16/1 1974Djurgårdens If LotteristyrelsenLokal: StadionNärvarande: Lars-Erik Löfman (Ordf) Ulf Örnmarker, Rune Andersson,Stig Annerhög, Bertil Ferséus, Lennart Öberg.
§ 1Mötet öppnades kl. 18.00 § 2Till sekr. för sammanträdet utsågs Bertil Ferséus§ 3Örnmarker meddelade att myndigheterna önskar att varje klubb har en lotteristyrelse § 4Rapporterade Örnmarker myndigheternas slarv vid behandlingen av DIF:s ansökan om tillstånd för 1974. Ansökningen har inlämnats i god tid. Trots detta väntas inte svar förrän vid konselj d. 25/1.§ 5Andersson rapporterade att ishockeysektionen av Länsstryrelsen erhållit tillstånd på 100.000 för januari, tills 1974 års tillstånd beviljats.§ 6Enligt mötets uppfattning bör i fortsättningen Lotteristyrelsens ordförande underteckna alla ansökningar beträffande tillståndsgivning.Alla reddovisningar skall undertecknas  av lotteriets föreståndareUlf Örmarker. § 7Mötet antog Ferséus förslag att varje sektion snarast bör underrättas om att dessa måste vända sig till Lotteristyrelsen vid varje ansökan om tillstånd i alla lotterisammanhang. Frågan bör tas upp vid nästa sammanträde i förtroenderådet.§ 8Beslöts anmoda ÖS tillskriva RF beträffande dess förslag till minskning av 1974 års lotteritillstånd.

§9Beslöts preliminärt nästa sammanträde till d. 4/2 kl. 18.00§ 10Mötet avslutades kl. 20.30Vid protokollet Bertil Ferséus JusterasLars-Erik Löfman Ordf.


